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Spørgsmål 

Set i lyset af de udfordringer som SKAT står over for, kombineret med det store ramme-

fald SKAT har haft fra 2005-2015, bedes ministeren kommentere konklusionen i Statsre-

visorenes beretning 09/2015 ”Beretning om besparelsespotentialet ved obligatorisk Digi-

tal Post på ca. 1 mia. kr. om året”, hvor af følgende fremgår: ”Potentialet er endvidere 

udmøntet meget uensartet på tværs af staten. Kun SKATs og Rigspolitiets bevillinger er 

blevet reduceret. Ingen andre statslige myndigheder har fået reduceret deres bevillinger 

som følge af Digital Post.” 

 

Svar 

Som jeg har redegjort for i svar på SAU alm. del spørgsmål 266 (2015-16), forventer 

SKAT at kunne realisere en helt reel besparelse på 39,8 mio. kr. ved overgangen til digital 

post. 

 

Som jeg ser det, skal vi stadig forsøge at udføre opgaverne bedre og billigere, hvor det 

giver mening, selvom SKAT står over for nogle grundlæggende udfordringer. Dette lø-

bende arbejde for at effektivisere driften er med til at muliggøre omprioriteringer på tværs 

af staten. 

 

Den konkrete håndtering af de grundlæggende udfordringer, som SKAT står over for, 

fremgår bl.a. af planen ’SKAT ud af krisen’, som jeg fremlagde den 25. september 2015. 
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